



<p>Date: 20/10/2024</p> <p>Messrs./ Disclosure Department – The Egyptian Exchange</p> <p>This is to inform you that Triquera B.V., a shareholder holding 79.59% of the issued share capital in Minapharm Pharmaceuticals S.A.E, has signed a non-binding and preliminary memorandum of understanding with an investment institution ("Potential Investor") in relation to its intention to subscribe with a minority stake in the capital of Triquera B.V. through a capital increase in Triquera B.V. ("Transaction"), noting that the subscription stake of the Potential Investor and its related parties will not reach the thresholds stipulated under the statutory laws regulating tender offers, the shares of Triquera B.V. or its shareholding stake in Minapharm Pharmaceuticals S.A.E will not be subject to sale, and also noting that the purpose of the Transaction and the issuance of new shares in Triquera B.V. is to expand the activities of Triquera B.V. and its subsidiaries in the field of biotechnology and to facilitate future investments in other companies operating in the same field.</p>	<p>التاريخ: 20/10/2024</p> <p>السادة/ إدارة الإفصاح – البورصة المصرية</p> <p>نتشرف بإخطاركم بأن شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. مال شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م قد وقعت مذكرة تفاهم مبدئية غير نهائية مع أحد المؤسسات الاستثمارية ("المستثمر المحتمل") بشأن رغبتها في الاكتتاب بنسبة أقلية في رأس المال شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. من خلال عملية زيادة رأس المال شركة تريكويرا بي. في. (عملية الاكتتاب) B.V. علماً بأنه لن تصل نسبة المستثمر المحتمل وأطرافه المرتبطة إلى الحدود المنصوص عليها في القوانين المنظمة لعروض الشراء، ولن يتم بيع أي من أسهم شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. أو حصتها في شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م، وعلماً بأن الهدف من عملية الاكتتاب واصدار أسهم زيادة في شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. هو تمويل توسيعات انشطة شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. وشركتها التابعة في مجال التكنولوجيا الحيوية وإتاحة امكانية الاستثمار مستقبلاً في شركات أخرى تعمل في ذات المجال.</p>
<p>Triquera B.V. clarified that the memorandum of understanding included some of the additional terms that must be satisfied prior to executing the Transaction, including but not limited to, (i) the completion of a satisfactory due diligence on Minapharm Pharmaceuticals S.A.E, (ii) the entry into definitive and binding legal documents, and (iii) obtaining the approval(s) of the regulatory authorities on the Transaction.</p>	<p>أوضحت شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. أن مذكرة التفاهم اشتملت على بعض البنود الأخرى الواجب استيفائها قبل تنفيذ عملية الاكتتاب وهي، على سبيل المثال لا الحصر، (أ) الانتهاء من الفحص النافي للجهالة على شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م بشكل مرضي، (ب) ابرام العقود النهائية والملزمة، و (ج) الحصول على موافقة الجهات الرقابية على عملية الاكتتاب.</p>

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية
٢٠٢٣ - مصر. البرديس من أسماء فهمي

خلف الرقابة الأدارية - أرض الجولف

المكتب شارع البرديس، أرض تقسيم اسماء فهمي، هيلوبليس،

القاهرة، مصر. ت: (٢٠٢) ٢٤١٤٣١٧ - ف: (٢٠٢) ٢٤١٤٣٧٩.

المصنع شارع مينا، المنطقة الصناعية الثالثة A2، مدينة العاشر

Considering that Minapharm Pharmaceuticals S.A.E is a subsidiary of Triquera B.V., the letter received from Triquera B.V. also included enabling the Potential Investor to commence a satisfactory due diligence on our company.	كما تضمن خطاب شركة تريكويرا بي. في. B.V. طلب تمكين المستثمر المحتمل من القيام بأعمال الفحص النافي للجهالة على شركتنا بشكل مرضي وذلك لكون شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م شركة تابعة لشركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V.
We note that the letter received from Triquera B.V. provided that the non-binding memorandum of understanding referenced above does not constitute a final agreement on the terms of the Transaction or its price and is only a preliminary step for negotiations and that the Transaction could take place or not subject to the findings arising out of the due diligence and the ongoing negotiations.	ونود الإحاطة بأن خطاب شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. أشار أن مذكرة التفاهم المشار إليها لا تمثل اتفاقاً نهائياً بين الأطراف على شروط أو سعر عملية الاكتتاب وتحت خطوة تمهيدية في المفاوضات، وأن عملية الاكتتاب قد تتم أو لا تتم بناءً على ما يستثمر إليه المفاوضات و الفحص النافي للجهالة.
Accordingly, we kindly request any traders on the shares of Minapharm Pharmaceuticals S.A.E to consider the foregoing when dealing on the share.	لذا نرجو من المتعاملين على أسهم شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م. مراعاة ذلك عند التعامل على السهم.
Sincerely,	ونفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،
Name: Albert Sami	الاسم: ألبيرت سامي
Capacity: Investor Relation Manager	الصفة: مدير علاقات المستثمرين
Signature:	التوقيع: 

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية
٢٦ ش. البرديسي من أسماء فهمي
خلف الرقابة الأدارية - أرض الجولف